

## PHILIP STEIN



### **Prestige Round Skeleton Heart**

For Philip Stein, luxury is not necessary synonymous with complications or expensive materials. Its richness is to be found at another level - that of well-being. The new Prestige Round „Skeleton Heart“ watch is equipped with Natural Frequency Technology: an integrated metal disc that interacts with the body's frequencies, balances out its wearer's energy flow and strengthens his or her resistance to stress. It thus becomes far more than just a watch. Nonetheless, the watchmaker has not neglected aesthetic refinement. The grey dial features a guilloché motif and an openworked centre revealing the movement beating below. The pink gold-plated applied hourmarkers harmoniously accentuate the “zen” attitude radiating from Philip Stein timepieces. Three case sizes and a broad range of dials ensure that the Prestige Round „Skeleton Heart“ can be adapted to each and every situation.

Movement	Automatic, ETA 2824
Functions	Hours, minutes and seconds
Case	Steel, 45 mm Anti-reflective sapphire crystal Water-resistant to 50 m / 5 ATM
Dial	Grey with guilloché motif, openworked centre Applied pink gold-plated hourmarkers and Arabic numerals
Bracelet/Strap	Brown alligator, interchangeable

## PHILIP STEIN



### **Prestige Round Skeleton Heart**

Pour Philip Stein, luxe ne rime pas forcément avec complications ou matériaux onéreux. La richesse se trouve à un autre niveau : le bien-être. La nouvelle Prestige Round „Skeleton Heart“est équipée de la Technologie des Fréquences Naturelles : un disque métallique intégré qui interagit avec les fréquences du corps, équilibre le flux énergétique de son porteur et fortifie ainsi sa résistance au stress. Elle en devient bien plus qu'une montre. Mais l'horloger n'en oublie pas de travailler le raffinement esthétique. Le cadran gris est guilloché et ajouré en son centre ; il laisse ainsi apercevoir le mouvement qui bat. Les index en applique plaqués or rose complètent harmonieusement cette zen attitude qui se dégage des garde-temps signés Philip Stein. Trois tailles de boîtiers, une large gamme de cadran, autant de traits qui accommoderont la Prestige Round „Skeleton Heart“à toutes les situations.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, ETA 2824
Fonctions	Heure, minute et seconde
Boîtier	Acier, 45 mm Glace saphir traitée antireflet Étanche à 50 m / 5 ATM
Cadran	Guilloché gris, ajouré en son centre Chiffres arabes et index plaqués or rose en applique
Bracelet	Alligator brun, interchangeable